
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 17. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 141
Kan ministeren bekræfte, at han under besvarelsen af samrådsspørgsmål D og
E den 14. oktober 2010 om mangelfulde brystkræftundersøgelser udtalte: "jeg
syntes, vi skal overveje situationen i forbindelse med Kræftplan III", og at mini-
steren under samrådet takkede for, at samrådet har fundet sted på det rette
tidspunkt i forhold til Kræftplan III, der på daværende tidspunkt var i "støbeske-
en", som ministeren udtrykker det?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Julie Skovsby (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Julie.Skovsby@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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Offentligt
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